

## تسجيل Batch 2 للفصل الأول 2025/2024

عزيزي الطالب ...

- يعلن قسم القبول و التسجيل عن فتح التسجيل في مقررات ( Batch 2 ) للفصل الدراسي الأول
- يبدأ التسجيل للطلبة المُستجدين والمُستمرين المُسجلين ( لمقرر واحد على الأقل ) من يوم الاثنين الموافق 2024/11/4 وينتهي يوم الخميس الموافق 2024/11/7 .
- تبدأ الدراسة في مقررات ( Batch 2 ) يوم السبت الموافق 2024/11/9 .
- يستطيع الطلبة المستمرين والمُستجدين إضافة المقررات المطروحة في ( Batch 2 ) عن طريق نظام التسجيل SIS بشرط أن يكون الطالب مُسجل وليس مُنقطع في الفصل الحالي .
- المقررات المُتاحة في batch2 هي :

EL097R-EL098R-EL099R-EL111R-EL112R

GB102R – GR118R- GT101R – GR121R

AR113R- GR131R

بشرط عدم تجاوز الحد الأعلى للعبء الدراسي المسموح في الفصل الدراسي الأول (21 وحدة دراسية)

ملاحظات هامة:

- لا يجوز للطلاب سحب مقررات ( Batch 2 ) بعد التسجيل.
- يجب أن يكون مُسدد الرسوم الدراسية المُستحقة كاملة قبل اضافة مقررات جديدة من Batch2
- يجب دفع رسوم المقررات المُسجلة الجديدة بنفس الوقت

قسم القبول والتسجيل

**Important announcement for continuous and new students**

**Registration in Batch 2 courses for the First Semester of Academic Year  
2024/2025**

**Dear Student**

- The registration for Batch 2 courses available now for new & continuing registered students ( registered one course at least ) from Monday 4/11/2024 to Thursday 7/11/2024.
- Batch 2 courses sessions start on Saturday 9/11/2024
- The continuous and new Students allowed to add Batch 2 courses in the SIS , if the student registered not retreated for the current semester.
- Courses offered in batch 2 :

**EL097R-EL098R-EL099R-EL111R-EL112R**

**GB102R – GR118R- GT101R – GR121R**

**AR113R- GR131R**

- Students are not allowed to exceed the maximum Credit Hours limits for each academic semester (21 CR)

**Important Notice:**

- Student is not allowed to withdraw the Batch 2 courses after Registration
- Student must pay all fees before adding Batch 2 courses.
- Fees for registered courses must paid in the same time .

**Admission & registration Département**